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Tehnički fakultet je jedna od vodećih visokoškolskih ustanova u području tehničkih 
znanosti u državi, a posebno Primorsko-goranskoj i susjednim županijama. Otvaranjem 
doktorskog studija elektrotehnike te preddiplomskih i diplomskih studija računarstva 
Tehnički je fakultet otvorio pretpostavke za sinkronizirani razvoj obrazovnog i znanstvenog 
potencijala na polju brodogradnje, elektrotehnike, računarstva i strojarstva. Dosadašnji 
statičan pristup servisiranja potreba društva u okruženju treba se promijeniti u interaktivnu 
suradnju s gospodarstvom i društveno političkom zajednicom. Pretpostavke za uzajamno 
korisnu suradnju s okruženjem moguće je ostvariti jedino uz suradnju s relevantnim 
subjektima na Sveučilištu u Rijeci, gospodarstvom, odgovarajućim ministarstvima i 
međunarodnim institucijama. 

 
Svojom kandidaturom za dekana želim s djelatnicima i studentima Tehničkog 

fakulteta raditi na razvoju fakulteta, kako bi na polju obrazovanja podigli kvalitetu nastave i 
uspješnost studiranja, a na polju stručnog i istraživačkog rada podigli efikasnost i uspješnost 
naših istraživača; te u konačnici svim studentima ispunili pravo na najbolje moguće 
obrazovanje. Jednako tako, namjera mi je uskladiti učinkovitost administrativno-tehničke 
službe s razvojem obrazovnog, znanstvenog i stručnog rada Fakulteta. 

 
 U operativnom su mi smislu osnovni ciljevi: 
 
 Odgajati maksimalno kvalitetne inženjere kao završni proizvod Fakulteta 
 Razviti metodologiju praćenja zapošljivosti studenata koji su završili studij na 

Fakultetu 
 Povezati studente s poslodavcima kroz portal namijenjen informiranju i komunikaciji 

dionika 
 Razvijati mehanizme financijske potpore studentima 
 Uključiti gospodarstvo u sustav stipendiranja 



 Razvijati procese i osigurati uvjete koji će omogućiti privlačenje i dolazak tehnološki i 
organizacijski razvijenih tvrtki u grad Rijeku što će omogućiti povećanje broja radnih 
mjesta i zapošljavanje studenata koji završavaju studij na Fakultetu 

 Razvijati mehanizme i poticati procese suradnje sveučilišta u Hrvatskoj 
 Uvesti program stipendiranja izvrsnih studenata kako bi se poticala izvrsnost u 

studiranju i izvannastavnom znanstvenom radu studenata, ali i stvorila baza podataka 
ovakvih studenata čime bi se omogućilo uključivanje njihovih potencijala u razvojne 
projekte Sveučilišta u Rijeci 

 Povećati osobni standard djelatnika kroz mjere kao što su subvencioniranje stambenih 
kredita, povlastice u korištenju sveučilišnih servisa (prehrana, kulturna događanja, 
zdravstvene usluge i sl.), organiziranje popusta na gradske servise, plaćanje studija za 
djecu zaposlenika koji su studenti TFR-a i sl. 

 Ponovno uspostaviti praksu sazivanja tematskih sjednica vijeća na kojima se rješavaju 
značajna strateška i razvojna pitanja 

 Provesti potpunu informatizaciju svih djelatnosti na Fakultetu 
 Uspostaviti čvrstu suradnju s industrijskim subjektima, posebno brodograđevne 

industrije u okruženju. 
 
Kao što se može uočiti iz prethodno nabrojenih ciljeva naglasak je na obrazovanju 

visokostručnog, znanstvenog i nadasve kreativnog kadra, čija će se sposobnost temeljiti na 
modernim znanjima. Da bi se to postiglo nastavnici u obrazovnom procesu se trebaju 
približiti gospodarstvu i rješavanju realnih problema. Stoga namjeravam osnovati polivalentni 
tim stručnjaka s fakulteta i gospodarstvenih subjekata čija će dužnost biti povezati Fakultet s 
gospodarstvom. Ideja je da se prikupi stvarna problematika iz privrede koju oni ne mogu ili 
neznaju rješiti. Posebno će se intezivirati povezivanje s nositeljima razvoja u pojedinim 
firmama kao poznavateljima aktualne problematike. Nakon toga problemi će se adekvatno 
distribuirati po zavodima i katedrama  koji to mogu riješiti. Naime takvi problemi mogu biti i 
osnova za seminarske radove, završne i diplomske radove pa čak i za doktorske radove. Cilj 
je da se Fakultet nametne gradu Rijeci, Primorsko-goranskoj županiji te Republici Hrvatskoj 
kao mjesto gdje se obrazuju kvalitetni inženjeri koji mogu i znaju riješiti konkretne probleme.  

 
Ulaskom u EU postali su nam dostupni strukturni fondovi s izdašnom financijskom 

potporom. Za uspješnu prijavu na Europske projekte bit će nužno u prvom redu 
profesionalizirati prijavu projekata i paralelno sa tim svime znanstveno-istraživačkim 
djelatnicima pružiti adekvatnu logističku potporu. Pružanjem adekvatne logističke potpore 
smanjiti će se administrativni rad istraživača. Posebno je važno da se Fakultet pripremi za 
suradnju s domaćim i inozemnim institucijama za stvaranje uvjeta za prijavu na natječaje za 
znanstveno istraživačke projekte i povlačenje financijskih sredstava iz fondova Europske 
unije. Današnji volonterski nesustavan pristup prijave projekata neće biti dovoljan u 
natjecanju s ostalim institucijama. Drugim riječima, Fakultetu će se predložiti osnivanje 
odjela za međunarodnu suradnju i aplikaciju na međunarodno raspisane natječaje. U odjelu bi 
bili zaposleni projektni menadžeri bez kojih je nemoguće zamisliti kvalitetno natjecanje za 
europske fondove. Djelatnici odjela  bi izravno povezivali istraživače Fakulteta s tijelima 
Ministarstva regionalnog razvoja, Središnjom agencijom za financije i ugovaranje te ostalim 
institucijama iz sustava upravljanja fondovima Europske Unije. Jednako tako, odjel bi 
znanstveno-nastavnim djelatnicima dostavljao pripremljene prijedloge suradnje s drugim 
domaćim i inozemnim istraživačkim institucijama. Na taj bi se način znanstveno-
istraživačkim djelatnicima pružala sva administrativno-tehnička usluga u prijavi projekata. 



Suradnja sa zavodima i katedrama bila bi svakodnevna jer bi upravu odjela sačinjavali 
predstojnici zavoda na čelu s jednim od prodekana. Segmentiranost, koju sada imamo, i mali 
udio sredstava iz europskih fondova u našim projektima najbolji su argument za opravdanost 
pokretanja ovakvoga odjela.  

 
 Prilikom izvršenja programa dosljedno ću poštivati princip demokracije i otvorene 
rasprave radi donošenja poslovnih odluka. To će zahtijevati stalne kontakte ne samo s 
predstojnicima zavoda i voditeljima samostalnih katedri, već i svim nastavnicima i drugim 
djelatnicima, te omogućiti usklađivanje predloženog programa s mišljenjem većine. Za sve 
one aktivnosti i ciljeve za koje pojedinci smatraju da bi trebale biti u Programu rada dekana 
za njegovog mandatskog razdoblja, a nisu u prijedlogu moga Programa, ako me izaberete za 
dekana pomno ću ih sa svima vama analizirati i sa zadovoljstvom upotpuniti svoj prijedlog. 
 
 Na kraju bih se zahvalio Zavodu za industrijsko inženjerstvo i management i Zavodu 
za materijale koji su mi dali podršku za dekana za naredno mandatno razdoblje.  
  
 Zahvaljujem! 
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